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1- Prosze o wyjaSnienie dla czego osoba niepelnosprawna pani aplikujqca

o ffiejsce pracy w uizQdzie Miasta Wtoclawek ponad 30 razy spotkala sie z flotoryczflE

odmowq, Wedlug moich informacji miasto Wfoclawek pfaci kary z uwagi na niepelna obsadq

os6b niepelnosprawnych w naszym urzqdzie. ostatnio w konkursie na stanowisko

podinspektora ds. obslugi kasy w referacie rachunkowo6ci budietu gminy

i sprawozdawczosci w/w osoba znalazta siq w gronie 4 os6b ubiegajqcych sie o ten etat'

Ustawa o stuzbie cywilnej war.29 m6wi, ie pierwszefistwo w zatrudnieniu na stanowisko

o kt6re ubiega siq 5 os6b naleiy siq osobie niepelnosprawnej. Dla czego zatem pani

jest pomijana w zatrudnieniu w Urzqdzie Miasta Wloclawek pomimo

odpowiedniego wykztalcenia i kwalifikacji, oraz orzeczenia stopniu niepelnosprawnosci.

W moim przekonaniu jest to dzialanie dyskryminacyjne.

W imieniu trzech organizacji zwiqzkowych dzialajacych we Wloclawskim ,, Drumecie"

zglaszam wnioseMpoprawq organizacji ruchu drogowego na ulicy Polnej przy wyjeidzie

z parkingu zakladowego w lewo, w stronq ulicy Zielnej. Us),tuowany przy tym \Myje:dzie

parking na ulicy Polnej poprze2 ustawione tam samochody ogranicza widocznoSc

wyje2d2ajqcym w lewo i powoduje kolizjq. Proszq o takie uzqdzenie ruchu w tym pasie

drogowym, aieby skutecznie zapewniC bezpieczeistwo uiytkownik6w parkingu oraz innych

kierujqcych pojazdami na ulicy Polnej.

W zwiazku z licznymi ubytkami w ulicach Wloclawka wystQpujEcych w okresie zimowym

apelujq do pana.prezydenta o uruchomienie napraw przez sfuiby miejskie, tak by ubytki

w nawierzchni sigfrie powiq*sza'fy , co bqdzie skutkowai wiqkszymi kosztami napraw.

Z powaianiem:

Radny
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